
         
  

Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 
Parochiecomité Obbicht 

 
 

Verslag  van de vergadering van het Parochiecomité op 
 
Maandag 22 januari 2024 ten huize van Lion Demarteau  
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
Aan de agenda wordt bij punt 4 bij Toekomst kerkgebouw toegevoegd: korte en lange 
termijnvisie. Dit komt ook as. woensdag aan de orde. Ger heeft dat genoemd : uitlijnen 
procedures met het Huis van God in de parochie , korte en lange termijnvisie. 
Dit document heeft Ger toegestuurd, een reactie op onze samenwerkingsovereenkomst. 

 
2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 4 december jl.  
Jan merkt op dat hij de man van de roundup nog niet gesproken heeft. 
Actiepuntenlijst.  
- Hier ontbreekt volgens Ben de conversie van Excel naar Docbase, deze moet nog 

parochiebreed plaatsvinden. In ons geval : van Access naar Excel naar Docbase. Dit 
wordt nr. 20 op de lijst. Uiteraard moeten we eerst de huidige stand van zaken 
opmaken. Dit zal binnenkort gepland worden. 
De wijziging van de grafnummers aan de rechthebbenden kan gebeuren bij het 
verlengen van de rechten. Ben zegt dat de conversie naar Docbase zo snel mogelijk van 
start moet gaan. Jan merkt op dat Jac. Vrancken met de begraafplaats Born zal starten 
en we kunnen dan zien welke problemen hij tegenkomt. Volgens Ben is Ger Theelen in 
Grevenbicht ook al gestart. 

- Waterafvoer herstellen. Dit punt loopt. 
- Hellingbaan t.b.v. het verplaatsen van het altaar. Lion zegt dat hij dit met Jan van Sloun 

gaat bekijken. 
- Verzekering zonnepanelen. Jan zegt dat deze zeer waarschijnlijk niet op de polis staat. 
  
3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
Receptie-uitnodiging CV de Reube. 

 
4. Toekomst kerkgebouw 

- Korte en lange termijnvisie. 
Ben wil de rol van de advocaat van de duivel spelen.  
‘We hebben het stuk gelezen van de parochie Geleen. Men gaat 2 kerken verkopen. Dat 
zouden we ook met onze kerk kunnen doen want we hebben behoefte aan een ruimte voor 
cultuur in het Obbichtse. We zouden het gebouw voor een symbolisch bedrag aan 
Concordia Obbicht kunnen overdoen. We hebben dan een kostenpost minder en het 
pastorale deel in de parochie kan beter georganiseerd worden, met mogelijk overal een 
wekelijkse weekenddienst.’ 
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Lion merkt op dat we dan in strijd zijn met onze beleidsvisie om alle kerkgebouwen zo lang 
als mogelijk open te houden.  
We hebben een traject uitgezet waarbij medegebruik mogelijk is. Dat levert inkomsten op 
en dekken deze de kosten die er zijn.  
We kunnen echter ook naast de toren een bouwplaats verkopen. Dan kunnen we weer een 
aantal jaren vooruit. De kernvraag is : willen we de kerk nog behouden voor erediensten in 
het Obbichtse. Voor andere activiteiten hebben we uitspraken gekregen in juni jl.. Daar 
heeft men aangegeven : ’t Törpshoes, harmoniezaal en de kerk. Voor ons is de pastorale 
functie nummer 1. Z9o niet, dan verliezen we onze zeggenschap. 
Het huidige beleidsplan loopt tot 2025. We hebben nu 3 nieuwe items : beleidsplan voor de 
korte en lange termijn, de vragen van het bisdom en de Kerkenvisie. We staan nu voor een 
nieuwe afweging : het huidige beleidsplan is min of meer klaar. Hoe kijken we naar de 
toekomst over 5, 10 en 20 jaar. 
Ben zegt dat men ons deze vragen zeker gaat stellen. Waar staan wij als parochiecomité 
voor? Als we kijken naar de discussie m.b.t. de Kerkenvisie en naar de bijeenkomst in juni 
dan staat er duidelijk dat er consensus is om de kerk te behouden voor de eredienst. Dat 
staat op nummer 1. Dat moet ons uitgangspunt blijven. Wij zijn er voor de gemeenschap, 
voor het pastorale deel en het medegebruik is om het financieel deel op orde te houden. Als 
t.z.t. het kerkbezoek dermate laag is dan moet we ons beraden wat de volgende stap moet 
zijn. De Obbichtse gemeenschap heeft aangegeven dat de kerk behouden moet blijven voor 
met name het pastorale deel. Horecafaciliteiten : mogen we dat überhaupt wel in de kerk? 
Cie. Pastoraal zal hier iets over moeten roepen. Met name pastoor Houwman moet zich 
hierover uitspreken, over het sacrale karakter van de kerk. We zullen pastoor hier serieus 
over moeten bevragen. Als deze zegt : dit wil ik niet. Dan gaat het niet gebeuren. 
We hebben met Concordia afgesproken dat horeca op nr. 3 op de prioriteitenlijst staat. Veel 
belangrijker is het dat we niet steeds het podium moeten opzetten en afbreken, vervolgens 
het licht en de toiletmogelijkheden. Lion vraagt aandacht voor de situering van dit laatste. 
Hier zal bij de plannenmakerij duidelijk rekening mee moeten worden gehouden. Dit heeft 
prioriteit 3. Het kerkbestuur in samenspraak met het parochiecomité is de baas en bepaalt 
op welk moment welke prioriteit aangepakt moet worden. 
Op het moment dat we ons serieus afvragen of we de kerk nog voor de eredienst willen 
behouden, dan moeten we andere stappen nemen. 
Of we het leuk vinden of niet : als we 10 jaar verder zijn zal een aantal kerken aan de 
eredienst onttrokken zijn. Welke dat zijn hoeven wij niet te bepalen.  
Ben zegt dat de situatie in Obbicht anders is dan elders in de parochie. Als het gebouw aan 
de eredienst moet worden onttrokken zal het een herbestemming krijgen. Dan gaan we van 
medegebruik naar herbestemming. 
De eerste 5 jaar hebben we het over medegebruik, dan kijken wat is de tussenliggende 
periode na 10 jaar en vervolgens kijken om de kerk aan de eredienst te onttrekken. De 
verwachting is dat het kerkbezoek dan minimaal zal zijn, gezien de huidige trend. We 
kunnen dan wellicht het gebouw nog gebruiken voor uitvaarten e.d.  
Als b.v. over 10 jaar besloten moet worden om kerken te sluiten dan is het logisch dat de 
kerk in Grevenbicht langer open blijft dan in Obbicht. In Grevenbicht kan de kerk alleen 
gebruikt worden voor de eredienst, verder niets. In Obbicht is er dan sprake van 
herbestemming. 
Als er sprake zou zijn van het afstoten van het gebouw stelt Jan voor om de toren in 
eigendom te houden want deze brengt nog een leuk bedrag aan huurpenningen op. 
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Al met al : als er nog meer oorlogen uitbreken zou het kerkbezoek wel eens kunnen 
aantrekken! 
Op het moment dat we praten over de visie van 5 – 10 en 20 jaar moeten we zeker met de 
parochianen te praten. De mening van de parochianen moet zeker een rol spelen. 
 
5. Renovatie kerkhof 
Lion meldt dat hij 13 bedrijven heeft benaderd om een offerte uit te brengen voor de 
renovatie van het kerkhof. 
1 bedrijf heeft een offerte aangeleverd, 1 heeft een toezegging gedaan om deze week de 
offerte aan te bieden en een 3e bedrijf na herhaaldelijk bellen wellicht ook nog. Lion denkt 
over maar 1 offerte te kunnen beschikken. De ontvangen offerte betreft een bedrag van  
€ 14.865,--. Lion wacht nog op de offerte van Kevin Colaris. 
Op 7 februari komt dit punt in de cie. Gebouwen en Terreinen en 28 februari is er een 
vergadering van het parochiebestuur. Wellicht kan dit punt dan behandeld worden. 
 
6. Aanschaf LED-verlichting kerkgebouw 
Lion heeft met 4 personen gesproken over de kleur van de verlichting. Hij is voorstander 
van aan/uit en 2700 kleur en de kosten bedragen € 853,00. 
Jan zegt dat deze kosten niet in de begroting zijn opgenomen, maar kan wel vanuit de 
reservering betaald worden. 
Ben wil vanavond Ruud Jennekens benaderen met de vraag of er voldoende lichtsterkte is 
bij de aanschaf van dit type nieuwe lampen. 
 

7. Nieuwe versie vergaderschema en rooster koffiedrinken 2024 

Jan zegt dat in het vergaderschema en het rooster koffiedrinken enkele datums niet correct 
zijn genoteerd. Het nu aangeleverde schema wordt vervolgens goedgekeurd. 
 
8. Informatie vanuit Parochiebestuur 

Jan zegt dat de volgende bestuursvergadering op 24 januari plaatsvindt. Op dit moment 
zijn er geen dringende zaken te melden. 
 
9. Activiteitenkalender, besluitenlijst  
Jan zegt dat hij bezig is met de ‘wanbetalers’ aan de kerkbijdrage. Ook zegt Jan dat 
voortaan de mis voorafgaande aan de sacramentsprocessie in elke kerk om 9:30 uur begint. 
 
10. Rondvraag 
Ben heeft de processieroutes gevisualiseerd voor het overleg van vanavond. Het gaat dan 
om deze inzichtelijk te hebben. Lion geeft een kleine correctie aan m.b.t. de route in de 
Greun Buurt. Ben zal dit aanpassen. 
Tenslotte meldt Ben dat er een aanbieding is gekomen van Jos en Anita de Jong om als 
lector te gaan fungeren. Dit wordt uiteraard in dank aangenomen! 
Jack Houben is inmiddels weer als acoliet actief. Ook dit is een positief punt. 
 
11.      Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben de vergadering en wenst iedereen een prettige 
voortzetting van de dag. 
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Vergaderdatums 2024 
 
Ma 22 januari   Lion Demarteau  Ma 1 juli  Ben Haerkens 
Ma 26 februari Ben Haerkens   Ma 9 september Jan Hermans 
Ma 8 april  Jan Hermans   Ma 29 oktober  Lion Demarteau 
Di  21 mei  Lion Demarteau  Ma 9 december Ben Haerkens  
  

 

 

Handtekening voor akkoord verslag : 

 

Ben Haerkens    Lion Demarteau   Jan Hermans 

 

 

 

 

…………………………………………  …………………………   ………………………………
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Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 22.01.24   No. 1-2024 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 6 12-01-22 Opruimen archief Lion/Jan 01-01-24 

 12 23-05-23 Waterafvoer kerkdak herstellen → door fa. Verkoelen Lion z.s.m. 

13 03-07-23 Navragen verzekering zonnepanelen → wachten op nieuwe polis Donatus Jan begin 2024 

16 04-12-23 Organiseren jaarlijks etentje PC Jan januari 2024 

17 04-12-23 Bekijken beter verlichting zijkant kerk Lion z.s.m. 

18 04-12-23 Montage kruisbeeld boven hoofdingang kerk Lion voorjaar 2024 

19 04-12-23 Aanschaf en montage nieuwe ledlampen kerkplafond Lion voorjaar 2024 

20 22-01-24 Conversie begraafplaatsadministratie van: Access naar Excel naar DocBase PC voorjaar 2024 

     

 

 
 

 


